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RAPORT privind 

audierea publică a proiectului bugetului satului Sălcuța pentru anul 2021 

Anunțul de desfășurare a audierii 
 

• Anunțul privind desfășurarea audierii a fost plasat pe 18 noiembrie pe panoul de 
informații al Primăriei Sălcuța. Anunțul a fost distribuit pe pagina de Facebook a 
Primăriei Sălcuța și cea a Consiliului Local Sălcuța. 

• Audierea publică a fost organizată pe dată de 25 noiembrie, în sala de ședințe a 
Primăriei. 

• Anunțul nu a inclus niciun document adițional care să faciliteze înțelegerea bugetului, 
dar a fost însoțit de o agendă care să descrie formatul și durata audierilor publice. 

• Coaliția s-a implicat în procesul de diseminare a evenimentului, publicând anunțul, 
inclusiv agenda evenimentului, agreată cu primăria, pe pagina sa de Facebook și pe 
conturile personale ale membrilor coaliției. 

Audierea publică 
 

• Evenimentul a durat 2 ore și a îmbinat reușit prezentarea de informații cu sesiunea de 
întrebări și răspunsuri. 

• În cadrul audierii au fost aduse la cunoștința participanților două prezentări, care au 
durat aproximativ o oră și 30 de minute: 

o Primarul, Ion Novac, a prezentat principalele proiecte de investiții capitale, 
inclusiv proiectele ce urmează a fi implementate cu ajutorul partenerilor de 
dezvoltare, în special elementul nou pentru anul bugetar 2021 – implementarea 
procesului de bugetare participativă. 

o Contabilul șef, Maria Ciomîrtan, a prezentat pe scurt principalele surse de 
venituri și cheltuieli, structura taxelor locale și descrierea principalelor domenii 
de activitate a Primăriei pentru anul 2021. În acest sens, a fost utilizat bugetul 
pentru cetățeni, care a fost elaborat împreună cu consultanții proiectului. 

o Secretarul Coaliției Locale, Liliana Bacal, a prezentat rezultatele chestionarului 
privind opinia cetățenilor din Sălcuța asupra priorităților bugetare pentru anul 
2021. Primaru a intervenit cu câte un feedback pentru fiecare recomandare 
venită din partea cetățenilor în procesul de completare a chestionarului 
elaborat în cadrul proiectului. 

• În sală au participat aproximativ 26 de persoane, inclusiv membrii Coaliției locale, 
membrii Consiliului Local al Tinerilor din Sălcuța, reprezentanți ai instituțiilor publice. 

• Cetățenii prezenți la eveniment au adresat 3 întrebări: una referitoare la proiectul de 
extindere a Grădiniței-creșă ”Ghiocel”, o altă întrebare s-a referit la susținerea 
financiară a activităților planificate pentru anul 2021, pe domeniul tineret, de cătr 

Consiliul Local al Tinerilor din Sălcuța, iar consilierii locali au întrebat despre care sunt 
riscurile principale pentru anul viitor. 
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Post-audiere 
 

• Menționăm că Primăria Sălcuța nu are un site al primăriei unde să poată face publice 
documentele bugetare și anexele proiectului de buget, pentru a fi consultate direct de 
către cetățeni. 

• Totodată nu a fost publicat nici un anunț despre posibilitatea cetățenilor/societății 
civile de a veni cu sugestii adiționale, ca urmare a audierii publice. 


